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Svar på interpellation rörande beslut om avsiktsförklaring om 
framtida Muminvärld på Skutberget
Agne Sandberg (V) har i en interpellation ställt följande fråga till undertecknad:

1. Varför kommunstyrelsens majoritet inte lyfte upp frågan om avsiktsförklaring 
rörande Muminparken, som togs av kommunstyrelsen den 17 oktober, till 
fullmäktige?

Bakgrund
Beslut i kommunfullmäktige den 19 juni 2017
Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde den 19 juni 2017 om ett uppdrag att utveckla 
och färdigställa det påbörjade visionsarbetet avseende Skutberget. Samtidigt fick 
stadsbyggnadsnämnden i uppdrag att påbörja ett detaljplanearbete för ett utvecklat friluftsområde på 
Skutberget samt för en temapark för Muminvärlden inom utpekat område. Teknik-och 
fastighetsnämnden fick också i uppdrag att starta ett nytt exploateringsprojekt avseende Skutberget.

Beslut i kommunstyrelsen den 17 oktober 2017 
Kommunstyrelsen beslutade den 17 oktober 2017 att kommunen skulle ingå en avsiktsförklaring 
avseende del av Fintatorp 2:2 med Muumimaailma Oy. Avsiktsförklaringen ingicks mot bakgrund 
av fullmäktiges beslut den 19 juni 2017.
Avsiktsförklaringen är inte styrande utan anger endast vad som ska gälla inför kommande 
avtalsförhandlingar. Det är detaljplanen och innehållet i kommande avtal som blir styrande för den 
framtida användningen av det aktuella markområdet.

Svar på frågan
Avsiktsförklaringen är i linje med kommunfullmäktiges beslut från den 19 juni 2017. En 
avsiktsförklaring är inte ett bindande avtal utan ger utryck för en avsikt, av den anledningen är den 
inte av principiell betydelse och lyfts således inte till kommunfullmäktige.
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